

Verslag Algemene ledenvergadering 12 april 2023

1. Opening

Aanwezig zijn:

Leden: Cisca Noy, Maria van Schaijik, Kees van Diepen, Bram ten Cate, Inno Kock, Ab Nab, Chris Bosch, Roel Dobbelsteijn

Bestuursleden: Peter Spitteler (voorzitter), Michèle Gimbrère (secretaris), Jan Kodde (penningmeester), Heleen Nab, Carlo Vromans.

Afgemeld: Bea Boetjes, Irene Gosselink, Henk Rutten.

De voorzitter heet iedereen van harte welkom en is blij dat er zoveel leden aanwezig zijn op de Algemene ledenvergadering. Er volgt een kort voorstelrondje.

2. Verslag van de Algemene Vergadering van 20 april 2022 (bijlage 1)

Er zijn geen op- of aanmerkingen op de tekst van het verslag. Het verslag wordt vastgesteld met dank aan de opsteller.

N.a.v. het verslag vraagt Maria of de ideeën voor nieuwe activiteiten al worden uitgewerkt. Peter geeft aan dat er tot nu toe nog weinig animo is gebleken bij de leden en er is daarom nog niets mee gedaan.

3. Jaarverslag van de vereniging 2022 (bijlage 2)

Tekst:

- Roel stelt voor om in het jaarverslag aan te passen dat de werkgroep Verkeer en Groen niet alleen gaat over groen en verkeer in de wijk maar ook rond de wijk, bijvoorbeeld het Binnenveld. De werkgroep Verkeer en groen heeft één keer per jaar het officiële overleg met de gemeente en tussendoor informeel overleg indien nodig.

Met deze aanpassing wordt het jaarverslag goedgekeurd.

N.a.v. het jaarverslag:

- Cisca: Is op het Hooilandplein de verzakking van binnenring geen gevaar, is het wel stabiel? Carlo geeft aan dat de werkgroep dit regelmatig heeft genoemd bij de gemeente. De gemeente vindt de situatie nu wel veilig. Gemeente gaat pas over 5 a 10 jaar groot onderhoud doen, waarvoor de vijver leeg moet. Tot die tijd houdt men de constructie zoals die is.
- Maria: nu blijkt dat de gemeente weinig doet met de door de bewonersvereniging opgestelde visie, wat is dan nu de strategie? De voorzitter geeft aan dat we wel in contact blijven met de gemeente. Maar het hele proces is het Binnenveld is ontzettend complex, 4 gemeenten, twee provincies en talloze (belangen)organisaties zijn erbij betrokken.
- Roel vraagt zich af of de manier waarop we nu optreden als bewonersvereniging wel juist is. Een kleine werkgroep praat namens de bewoners en de vraag is of die werkgroep over voldoende informatie en kennis beschikt en vooral ook over voldoende draagvlak in de buurt. Hij vindt het proces rond het Hooilandplein met een werkgroep die regelmatig inspraak met de wijk organiseert wellicht een goed voorbeeld voor het organiseren van meer draagvlak.

- Chris benadrukt dat het hele binnenveldproces erg ingewikkeld is en verre van ideaal verloopt. De voorzitter concludeert dat we nog eens gaan nadenken over de manier waarop we onze inbreng in het proces beter organiseren en coördineren.

4. Financieel verslag 2022 (bijlage 3)

a. Financieel verslag verenigingsjaar over 2022.

Jan geeft als penningmeester een korte toelichting. We hebben nu ruim 400 leden en groeien dus nog. Het resultaat over 2022 is positief maar dat is vooral te danken aan het niet doorgaan van het concert op de Hooilandpleindag.

In de afrekening zitten nog een paar reserveringen o.a. voor de boomhut en een gedeeltelijke terugbetaling van de subsidie voor de Hooilandpleindag.

b. Verslag van de kascontrolecommissie over 2022.

De kascommissie is positief over de financiële stukken en de wijze waarop de penningmeester zijn werk doet en stelt de vergadering voor om de penningmeester décharge te verlenen voor het financiële beleid 2022. De Algemene vergadering gaat daarmee akkoord.

c. Benoeming nieuwe kascontrolecommissie voor het verenigingsjaar 2023

Inno Kock stopt als lid van de kascommissie. Cisca Noy stelt zich beschikbaar als nieuw lid en wordt door de Algemene Vergadering benoemd, naast Frans Zoon die nog een jaar blijft als lid.

.

5. Activiteitenplan 2023

10-3	Buurtmaaltijd
18-3	Opschoondag
8-4	Paaseieren zoeken
12-4	Algemene Ledenvergadering
27-4	Koningsdag
23-5	Stratenvolleybaltoernooi
16-6	Buurtmaaltijd
16-9	Dag van het Hooilandplein
23-9	Burendag
20-10	Buurtmaaltijd
9-12	Kerstboom plaatsen
21 -12	Kerstborrel

Naast deze activiteiten blijven we ook het RepairCafé en de minibiebs organiseren. Verder blijven we actief in de verschillende thema's en werkgroepen: Verkeer en Groen, Vergroening Hooilandplein, Visie Binnenveld, Wageningen Beter Bereikbaar, Warm Noordwest.

- Cisca geeft aan dat bijvoorbeeld bij de opschoondag we gebruik kunnen maken van de Meedoenbalie van de azc's. Asielzoekers kunnen zich daar opgeven om mee te doen aan activiteiten in de stad. Cisca kan eventueel contact leggen.

Peter geeft aan dat Wageningen zich heeft opgegeven voor een pilot waarin asielzoekers vrijwilligerswerk kunnen doen.

- Ab vraagt waarom op de Dag van het Hooilandplein altijd de Harmonie wordt gevraagd. Er zijn heel veel goede big bands in de stad of omgeving die ook best zouden kunnen spelen. Peter antwoordt dat we ook dit jaar al een ander programma doen dan de Harmonie, met verschillende optredens van Wageningse artiesten.
- Bram vraagt of de bewonersvereniging iets doet aan de burendag? Dat is lang geleden wel gebeurd maar al een paar jaar niet meer omdat de dag van het Hooilandplein er vlak voor ligt en we dan niet zoveel energie meer hebben voor de burendag.
- Bram denkt dat het leuk zou zijn, zeker in het kader van het opknappen van het Hooilandplein, als er vaker dan één keer per jaar op het plein iets zou gebeuren. Misschien een keer iets organiseren als “gluren bij de burens/ talenten in de wijk” met een expositie van creatieve uitingen/muziek e.d.?. De vergadering is enthousiast en het bestuur gaat hierover nadenken.
- Heleen organiseert Koningsdag en zoekt nog wat vrijwilligers voor het begeleiden van de spelletjes.

6. Begroting 2023 (bijlage 4)

Ook hier een korte toelichting door de penningmeester. Hij is uitgegaan van subsidiering door Solidez voor 60% van de kosten van de activiteiten, in totaal 6600 euro. Inmiddels heeft hij gehoord dat het maximale bedrag waarschijnlijk 5000 euro zal zijn. Dat levert uiteindelijk een afname op van onze reserves. Dat kan wel één jaar maar niet veel langer. Vandaar ook het voorstel om in 2024 het contributiebedrag te verhogen (zie volgend agendapunt).

Maria vraagt of er regels zijn voor reserves. Nee, er zijn absoluut geen regels, ook niet voor het aanvragen van de subsidie. Daarom heeft de penningmeester zelf een vast percentage van 60% aangehouden.

De vergadering stemt in met de begroting voor 2023.

7. Voorstel contributieverhoging 2024

Omdat de kosten voor de verschillende activiteiten toenemen en tegelijkertijd de subsidie vanuit het initiatievenfonds afneemt, stelt het bestuur voor om de contributie voor 2024 te verhogen van 15 naar 20 euro per huishouden. Algemene vergadering gaat akkoord.

8. Samenstelling en verkiezing bestuur

Alle bestuursleden: Peter Spitteler, Jan Kodde, Michèle Gimbrère, Irene Gosselink, Heleen Nab, Henk Rutte en Carlo Vromans, zijn herkiesbaar en worden bij acclamatie door de Algemene ledenvergadering herkozen.

9. Rondvraag

- Bram vraagt of er niet een semi- permanente overkapping op het Hooilandplein zou kunnen komen zodat er meer activiteiten door kunnen gaan. Bijvoorbeeld een tentdoek. Zeker in herinrichting Hooilandplein zou dat meegenomen kunnen

worden door bijvoorbeeld nu al de palen te plaatsen. Peter antwoordt dat we nu in overleg zijn om de sporthal als alternatief te gebruiken bij slecht weer.

- Maria vraagt of er lijntjes zijn met Kortenoord. Ja we hebben goed contact en we ondersteunen hen bij de mogelijke oprichting van een bewonersvereniging. Tot nu toe is men daar vooral actief in het groen van de wijk.
- Cisca vraagt of het bij de werkgroep Warm noordwest vooral gaat om de WKC of ook om andere activiteiten/vormen van verduurzaming. Zij zijn met de VvE van het hooilandplein ook aan het nadenken en willen weten bij wie ze moeten zijn. De voorzitter geeft aan dat het goed is om die ontwikkelingen bij elkaar te brengen.
- Maria vraagt wie de skatebaan beheert. Dat is een spelvoorziening van de gemeente en die beheert dus ook. Zij vraagt of er misschien bankjes kunnen komen voor ouders en grootouders. En wellicht ook stalling voor fietsen? Roel neemt dit mee in de werkgroep.
- Ab geeft aan dat er steeds minder vuilnisbakken in de wijk komen (kapotte worden niet vervangen en ze verdwijnen bij speelplaatsen). Ook dit kunnen we bepreken bij de gemeente.
- Maria en Bram vinden beiden de speeltuinen in de buurt wat 'priegelig' , ze zijn klein, er valt weinig te ontdekken, geen spannende plekjes en vaak wel erg gericht op kleintjes.
- Maria wil het bestuur bedanken voor de inspanningen voor de buurt, dat wordt zeer gewaardeerd. Andere aanwezige leden sluiten zich hierbij aan.

10. Sluiting

De voorzitter sluit de vergadering en dankt alle aanwezigen voor hun inbreng.